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Referat til mødet 28. marts kl. 18.30 til 21.00 på Elev Skole 

Dagsorden 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: Anders, Hanne, Mette, Palle, Mette, Louise, Jane, Lise, Tina, Peter, Hanne, Kristine og Jens 

Afbud: David, Morten 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat 

1 Rammesætning af mødet 

 

5 min Velkomst  Jens  

 

2 Aktuel status fra skolerne 15 min Orientering vedr. den aktuelle situation på 

skolerne:  

a) Ledelsen 

Den stående skole – besøg i klassen 

b) Personalet  

c) Forældrene 

 

 

Lystrupliv har bragt en artikel om lokalpolitikernes bekymring over 

lokalplanen. Særligt de trafikale udforinger. Der er taget højde for dette i 

tidsplanen, så der forventes ikke forsinkelser ift. nyt skolebyggeri. 

Processen omkring den nye skole forløber planmæssigt. Pt arbejdes der 

med udearealerne. Også det er et grundigt arbejde. Der er afholdt møde 

vedr. udearealerne på den nye skole, og den proces forløber efter planen. 
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Pavillonerne kommer som forventet og står klar til nyt skoleår. Der 

leveres et mindre antal end forventet, men nok til at dække behovet for 

klasselokaler. 

Multibane til udskolingen på Hårup Skole er forkert anlagt. Derfor skal 

den repareres, hvilket foregår nu. 

Der har været afholdt pæd. dag. Temaet var skole/hjem samarbejde og 

særligt fokus på meddelelsesbogen. Skolens ledelse arbejder videre med 

et nyt princip for skole-hjemsamarbejdet, hvor meddelelsesbogen er 

indarbejdet. Det præsenteres for skolebestyrelsen på mødet i maj måned. 

Storebededag afskaffes fra kalenderåret 2024. Det betyder, at den 

planlagte helligdag i maj måned bliver en almindelig arbejdsdag. Antallet 

af skoledage fastholdes på 200 dage, så eleverne i stedet får forlænget 

juleferien med en dag. SFO skal holdes åbent en ekstra dag og lærerne 

arbejde ekstra det der svarer til en dag.  

Planlægning af kommende skoleår er i gang på begge skoler. 

Der er ansat en ny erfaren børnehaveklasselærer med opstart 1. maj. Hun 

er ansat i et stærkt ansøgerfelt med 26 ansøgere, hvor fire blev indkaldt 

til samtaler. Skolebestyrelsen godkendte denne ansættelse 

Der er er afholdt forældremøde for kommende 6. årgang på Hårup Skole. 

Efter påske afholdes mødet for forældre på Elev Skole 
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3 Opsamling på Janes oplæg 

om skolernes arbejde med 

Sundheds- og 

trivselsmålingerne 

45 min Skolens ledelse præsenterer de nyeste 

datapakker for skolerne og giver et overblik over 

de indsatser der allerede er i gang på elevniveau. 

Skolebestyrelsen drøfter herefter om der er 

ønske om at iværksætte særlige indsatser 

Jens  

Peter 

Hanne 

Kristine 

Skoleledelsen præsenterede overblik over de nye datapakker fra 

skolerne. Samt en oversigt over de eksisterende indsatser i skolerne, der 

blev drøftet. 

Det blev besluttet at være afsøgende på en eventuel projektuge, med 

fokus på sundhed, med involvering af mellemtrin og udskoling. Det 

drøftes på et møde med relevant personale og drøftes igen i 

skolebestyrelsen senere. 

 

 

 

      

4 Navn til ”skole og 

aktivitetsbyggeri i Nye” 

60 Byggeriet skal have et navn. Der løber pt en 

navnekonkurrence og skolebestyrelsen skal 

indstille forslag til navn til styregruppen for 

byggeriet. 

Inden mødet udsendes et overblik over de mange 

forslag så alle kan forberede sig 

Der laves en proces på mødet 

 

Alle 

Der var indkommet 42 forslag. Skolebestyrelsen drøftede disse 

Der var på mødet lidt usikkerhed omkring lokalitetet. Hedder området 

Ravnsbakke eller Ravnbakke? Af kortmateriale fra Aarhus Kommune 

fremgår begge navne. 

De to muligheder Ravnsbakkeskolen eller Ravnbakkeskolen blev drøftet 

som gode muligheder. 

De svarer på lokaliteten. 

Navnet vil give mening, også om mange år. 
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Styregruppen for byggeriet orienteres  

Skolebestyrelsen tager endelig stilling på næste møde den 10. maj. 

 

       

  

5 Punkter til de kommende 

møder 

5 m

i

n 

  1) Erstatning af skolens materialer når eleverne beskadiger dem 

2) Princip for skole-hjemsamarbejdet - meddelelsesbogen 

3) Hvad sælges der i kantinen på Hårup Skole? Skal skolen have en kostpolitik? 

4) Skolernes principper omkring:  

a. Princip for ansættelse af ledere 

b. Princip for ansættelse af pæd. Personale 

 

 

 

6 Eventuelt 5 min Forældrehenvendelse vedr. fragt af 

Chromebook mellem skole og hjem. 

Forældrehenvendelse vedr. 

organiseringen på Elev Skole mellem kl. 

7.30 – 8.00 

Brandøvelse på skolerne i Hårup og Elev 

Kommunikation på Aula - retningslinjer 

 Det er en del af præmissen for udlevering af Cromebook, at denne skal ”gøre 

det ud for en skoletaske”. Der er ikke sikker opbevaring til elevernes 

Chromebook på skolerne. Derfor bringes de frem og tilbage mellem 

skoledagene. 

Der er et øget antal børn i morgen-SFO på Elev Skole. Personalet oplever 

derfor en stressende start på dagen for både børn og voksne. Derfor er der ude 

tid på skolen mellem 7.30 - 7.50. Dette giver en rolig start på skoledagen for 

alle elever, hvilket flere børn har brug for. 
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Alle evakueringsplaner er opdateret, og der afholdes brandøvelse efter påske. 

Der opleves fra tid til anden ikke relevante opslag på Aula. Desuden 

efterspørges der retningslinjer for bl.a. indkaldelse til forældresamtaler mm. 

Hvordan gøres det mest hensigtsmæssigt? Punktet tages op igen på et senere 

møde i skolebestyrelsen. 

 


